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G-sport  -  Financiële ondersteuning

Dat de coronacrisis iedereen treft, is meer dan een understatement. Gelukkig worden 
doet de Vlaamse Regering grote inspanningen om te zorgen dat zo goed als iedereen 
terug op z’n pootjes terechtkomt. G-sport is echter een categorie die dreigt vergeten te 
worden.

G-sportverenigingen kunnen uiteraard op heel wat steunmaatregelen van Vlaanderen 
rekenen, maar vaak zijn die ontoereikend om een kwaliteitsvolle werking uit te werken. 
De werking voor sporters met een handicap kost nu eenmaal heel wat meer geld dan een 
gewone sportwerking. Daarom gaan heel wat G-sportwerkingen op zoek naar extra 
sponsoring. Hiervoor komen ze dan ook snel uit bij onze Vlaamse bedrijven.

Doordat onze Vlaamse bedrijven zwaar getroffen zijn door de coronacrisis, is de kans 
groot dat ze als eerste zullen besparen op hun sponsoring (waaronder dus ook de G-
sport). Hierdoor dreigen heel wat werkingen voor G-sport financieel zwaar getroffen te 
worden.

In West-Vlaanderen is ondertussen de actie ‘Geef een euro’ gestart. De actie, gesteund 
door heel wat bekende sporters, roept alle West-Vlamingen op een euro te doneren aan 
de G-sportwerkingen in West-Vlaanderen, zodat ze kunnen blijven bestaan en hun 
werking kunnen heropstarten zonder financiële moeilijkheden. Een mooi initiatief dat 
uiteraard alle steun verdient.

1. Kan de actie ‘Geef een euro’ een vervolg krijgen op het Vlaamse niveau of structureel 
uitgerold worden in alle provincies?

2. Kan de Vlaamse overheid de gemeenten opleggen een deel van hun budget voor 
sport voor te behouden voor G-sport?
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1. Elk initiatief voor het ondersteunen van G-sport is lovenswaardig. Ik raad de 
initiatiefnemer aan om een goede samenwerking met diverse relevante 
(G-)sportactoren aan te gaan om te komen tot een breed draagvlak en uitrol in de 
sector. Ook voor het werkingsjaar 2021 kunnen G-sportclubs bij Sport Vlaanderen een 
subsidiedossier indienen voor een duurzame of opstartende werking. Indienen kan vanaf 
half augustus tot 30 september. 

Daarnaast wil ik er op wijzen dat er vanuit Vlaanderen weldegelijk wordt geïnvesteerd 
in G-sport. Ik verwijs daarbij naar het financieel overzicht in mijn antwoord op vraag 
nr. 449. De Vlaamse Regering werkt bovendien aan steunmaatregelen voor de sport 
naar aanleiding van de coronacrisis. Ik verwijs naar artikel 1 in het ‘besluit tijdelijke 
subsidiemaatregelen sport door het coronavirus COVID-19’ van 15 mei 2020, dat stelt 
dat bij het toezicht op de verantwoording van subsidies binnen het beleidsveld sport, de 
voor subsidiëring in aanmerking komende kosten van gesubsidieerde evenementen of 
activiteiten, die niet of beperkt hebben kunnen plaatsvinden in het kalenderjaar 2020 
ingevolge de coronacrisis COVID-19, binnen de perken van de begrotingskredieten in 
aanmerking worden genomen. Hiertoe behoren eveneens gesubsidieerde 
G-sportevenementen en G-sportactiviteiten. Tenslotte ontvangen de lokale besturen 
extra middelen voor het ondersteunen van lokale sport-, cultuur- en jeugdverenigingen. 
G-sportverenigingen behoren hier uiteraard ook toe. 

2. Dit is niet mogelijk. Zoals u wellicht weet is er sinds 2017 er geen decretale subsidiëring 
voor sport meer van de lokale besturen en werden de middelen toegevoegd aan het 
gemeentefonds. Dit betekent dat de lokale besturen autonoom beslissen over hun lokaal 
sportbeleid en de financiering ervan. 
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